
Referat fra FAU-møte  
20. september, 17.30-19.30, Lynghaugparken. 
 
 
Til stede:  
Erlend Haugland (8A), Maria Tveitnes (8B), Mads-Øyvind Dolva (8C), Karianne Haugland (8E) 
Loana-Reghina Zidaru (9B), Odd Magnar Tysse (9D), Merethe Solberg (9E) 
Maja Torpe (10A), Renate Falkanger (10B), Kjersti Solbu (10C), Benedikte Lekve (10D) 
+ Mona (rektor). 

 
 

1) Presentasjon og valg. 
Nytt styre i FAU ble valgt: 
Leder: Erlend Haugland 
Nestleder: Maja Torpe 
Økonomiansvarlig: Mads-Øyvind Dolva 
Sekretær: Kjersti Solbu (ref). 
 

2) Årshjul, møtedatoer: 
FAU-møter, onsdager: 
18. oktober. SU 16.30-18.30 (leder og nestleder). FAU 18.30-1930. 
15. november. FAU 17.30-19.00 
17. januar. SU 16.30-18.30 (leder og nestleder). FAU 18.30-1930. 
14. februar FAU 17.30-19.00 
17. april SU 16.30-18.30 (leder og nestleder). FAU 18.30-1930. 
 
Andre arrangement: 
- Skoleball i slutten av november/begynnelsen av desember? Har ingen 

gymsal. Mona sjekker alternativer. Lynghaug? Ungdomshuset? 
- Kvalitetsoppfølging: dato ikke klar ennå, etter jul en gang. 
- Foreldremøte uke 10 eller 11. Forslag til tema: KI/ChatGPT. FAU oppfordres 

til å tenke på mulige foredragsholdere eller andre tema til neste FAU-
møte. FAU organiserer kafé. 

- 10. klasse-avslutning, FAU ansvar for å si noe fra foreldrene. 
 

3) Rektors hjørne 
Flytting, nye lokaler, oppstart:  
- Flytteprosess har gått bra, tross kaotisk vår. 
- Baseskole, uvant for lærerne, bratt læringskurve, men de finner mer og 

mer utav det.  
- De fleste elevene synes lokalene er greie, noen trives i større gruppe, for 

andre er det krevende.  
- En del arbeid med bygg: rektor ønsker luftmålinger. Helseverntilsyn 

kommer i desember. 
- Arbeidet på Ortun går foreløpig etter planen: Det skal skiftes ventilasjon, 

bygges flere elevtoalett, nytt låssystem med kodebrikker til ytterdør, litt 
maling og flikking inne, drenering ute. 



- Merker at de har kommet nærmere Lynghaug. Elevene har ikke lov til å 
bevege seg rundt vannet (Lynghaugs område). Går stort sett greit, skolen 
har god kontakt med lærere og rektor på Lynghaug og får fort beskjed 
dersom elever besøker feil skole. Ikke et stort problem. 

- Litt kaos på busstoppet + en del elever krysser veien utenfor 
fotgjengerovergang. Mange har begynt å heller ta bussen fra Oasen. 
Rektor har vært i kontakt med Skyss. Vurderer mer inspeksjon ved buss, 
men lærerne har allerede mer inspeksjon her enn de hadde på Ortun: 
Dårlig med tak ute, elever må få være inne i friminuttene, dermed kreves 
det inspeksjonsvakt også her + at lærere er opptatt med å følge elever til 
idrettshall/svømmehall. Mangler folk for å få det til å gå opp. 
 

 
Skolefrokost/kantine: 
Gratis skolefrokost i gang igjen. Pia er på jobb, hun skryter av 8. trinn (og 8. 
trinn skryter av henne ☺). Men vanskelig å få til kantinedrift på dette bygget. 
Krevende å få tak i vikar som kan steppe inn for Pia (en som både kan 
kantinedrift og er assistent). 
 
Personalet på studietur til Oslo på planleggingsdagene 
Dag 1: I gang med Dekomp-prosjekt (desentralisert kompetanseutvikling) i 
samarbeid med Universitetet i Oslo og prosjektet FIKS: 
https://www.uv.uio.no/forskning/satsinger/fiks/. Tema: profesjonsfelleskap og 
elevmedvirkning. 
Dag 2: Foredrag med professor Elisabeth Staksrud, medieforsker. Om barn og 
unges bruk av media. https://www.hf.uio.no/imk/personer/vit/estaksru/ 
 
 

 
4) Diverse 
Klassekontakter og FAU-representanter (inkludert vara) må legges til i Facebookgruppa 
FAU Ortun 2022/2023 (skifter snart navn til 2023/2024): Be om å bli lagt til her: 
https://www.facebook.com/groups/359719452672265/about 
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